

**DIRECTIONS FOR USE OF
THE TIE-ON MEDICAL MASK**

Mode d'emploi du masque médical à lanières

For having the best level of comfort, safety and performance, please follow the instruction printed on the primary packaging, as follow:

Pour avoir le meilleur niveau de confort, de sécurité et de performance, veuillez suivre les instructions imprimées sur l'emballage primaires, comme suit :

Instructions for use / Mode d'emploi

1- Fully unfold a mask by placing the coloured layer on the outside of the mask.

1- Dépliez le masque et tenez-le dans les mains en positionnant la face colorée à l'extérieur.



2- Place the mask on your face by tying the upper tie bands slightly above your ears.

2- Positionnez le masque sur votre visage et attachez les deux lanières du haut légèrement au dessus des oreilles.



3- Secure the nosepiece comfortably over the bridge of a nose and pull the mask down under your chin.

3- Pincez la barrette nasale sur l'arête du nez et déployez le masque vers le bas du visage jusque sous le menton. Vérifiez son ajustement.



4- Tie the remaining lower tie bands around your neck.

4- Attachez les deux lanières autour du cou.

Name : **Carine CHEVALLIER**

Date : 02.02.2017 (v1)

Signature :

Function : RA Manager